

Proxy Form	نموذج التوكيل
<p>Date of issuing the power of attorney: --/--/1443 Corresponding date: --/--/2022 Dear\ Alinma Tokio Marine Co. I am the shareholder /.....(authorizing shareholder's full name),(.....Nationality), with ID Number (or Iqama Number/ or Passport Number for non-Saudi) (.....) issued from (.....), in my personal capacity or as an authorized signatory on behalf of the chairman of/or the CEO of (.....) (name of authorizing company) the owner of a number of shares amounted to (.....) of Alinma Tokio Marine Co. shares (a publicly Listed Saudi Company) registered in the commercial registry on 28/07/1433AH, with the registration number .(1010342527) And pursuant to article (25) of the Company's bylaws, herby authorize (.....) (authorized person full name) with ID Number (.....)to represent me in attending the Ordinary General Assembly Meeting which will be held on Thursday, 11/10/1443 AH corresponding to 12/05/2022 AD at 19:00 at Headquarter (Alanoud Tower- 21<sup>st</sup> floor). King Fahad Road, Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia. I delegate him/her to vote on my behalf on the AGM agenda and any other topics that the shareholders General Assembly might raise for voting, and to sign on my behalf on all resolutions and documents related to the meeting. This power of attorney is valid for this meeting or any subsequent adjourned meeting.</p> <p>Full Name of the person signing the proxy: ..... Capacity of the person signing the proxy: ..... ID number of the person signing the proxy: ..... Signature of the authorizing shareholder: .....</p> <p>This proxy must be stamped by the official stamp if the shareholder is a legal person</p>	<p>تحرر مستند الوكالة الشرعية هذا في يوم ..... تاريخ / 1443هـ الموافق / 2021م ، السادة / شركة الإنماء طوكيو مارين أنا المساهم / ..... (اسم الموكل الرباعي)، (.....) الجنسية، بموجب هوية وطنية (رقم/ أو رقم الإقامة/ أو جواز السفر لغير السعوديين) (.....)، صادرة من (.....) بصفتي الشخصية أو (مفوض بالتوقيع عن مدير / رئيس مجلس إدارة شركة ..... (اسم الشركة الموكلة) ومالك / لأسهم عددها ..... (.....) سهما من أسهم شركة الإنماء طوكيو مارين (شركة مساهمة سعودية مدرجة) سجل تجاري (1010342527) وتاريخ 1433/07/28هـ واستنادا لنص المادة رقم 25 من النظام الأساس للشركة. فإنني بهذا أوكل ..... (اسم الوكيل الرباعي) بموجب هوية وطنية (رقم/ أو رقم الإقامة/ أو جواز السفر لغير السعوديين) (.....) لينوب عني في حضور اجتماع الجمعية العامة العادية الذي سيعقد في تمام الساعة 19:00 من مساء يوم الخميس بتاريخ 11/10/1443هـ (حسب تقويم أم القرى) الموافق 12/05/2022م، وذلك بمقر شركة الإنماء طوكيو مارين والكائن في أبراج العنود 2 – الدور 21 ، طريق الملك فهد بمدينة الرياض، وقد وكلته بالتصويت نيابة عني على المواضيع المدرجة في جدول الأعمال وغيرها من المواضيع التي قد تطرحها الجمعية العامة للتصويت عليها/ والتوقيع نيابة عني على كافة القرارات والمستندات المتعلقة بهذه الاجتماعات، ويعتبر هذا التوكيل ساري المفعول لهذا الاجتماع أو أي اجتماع لاحق يؤجل إليه.</p> <p>اسم موقع التوكيل : ..... صفة موقع التوكيل : ..... رقم السجل المدني لموقع التوكيل ( أو رقم الإقامة أو جواز السفر لغير السعوديين): ..... توقيع الموكل: .....</p> <p>يجب ختم الوكيل بالختم الرسمي في حال كان المساهم شخصية اعتبارية</p>